
KAM bestyrelsesmøde den 20. nov. 2013 - referat 
Deltagere: Linda, Bende, Ib, Sebastian, Kaare og Peer 

1. Efterretninger 
 Cross Challenge 1. runde i Middelfart: Abdi vandt. Vi havde også juniorerne med og enkelte 

seniorer/veteraner 

 Cross Challenge 2. runde i Roskilde: Flere juniorhold deltog samt et veteranhold 

 NM i Cross i Reykjavik: Abdi vandt 

 Stadion: Der arbejdes stadig med at få tilladelse til at der plantes hæk eller andet lægivende planter 

på voldene. Vi har problemer med at få personalet til at lægge højdespringsmåtten tilbage på plads 

efter stormen 

 Årsmøde: Henning Blok Madsen er gået ind i DAFs bestyrelse 

 Vi drøfter stadig projekt med Slagelse Kommune og DAF om sammenhæng mellem skolerne og 

KAM 

 Lalandia: Vi havde en hel del børn og unge til Lalandia 

 Løbeseminar i Odense med deltagelse af Peer, Kaare og Leo. Mange gode inspirationsoplæg om 

træning, kost m.v. 

 STS møde torsdag den 21-11-2013. Peer, Henning og Kaare deltager 

 Tuborg Fonden: Linda vil søge til redskaber. 

 

2. Budgetopfølgning 

 Bende går ind i januar og hjælper med at tilrette Economy så der kan trækkes budgetopfølgning 

løbende efter den nye kontostruktur 

3. Hjemmesiden 
 Vi arrangerer nogle møder med underside-redaktionerne. Første møde torsdag den 28. med børne 

og ungegruppen 

 Der skal arbejdes videre med struktur – fx hvor ser man arrangementer og terminer 

 Betaling via hjemmesiden er ved at være på plads 

 Vi mangler stadig en der kan lave en database til statistik 

 Bendes mail: elbkejaque@hotmail.com  

4. Amsterdamturen okt. 2014 
 Der er mere end 50 tilmeldte allerede nu. Stor succes 

5. Næste møde 
 Næste møde den 15. januar 2014 kl. 19.30-21.00 

 Generalforsamling tirsdag den 4. marts kl. 19:00-21:00 
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